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CONCEPT Verslag van:  

 

29e Algemene Ledenvergadering  

datum:  Woensdag 18 mei 2016 

tijdstip: 10:00 uur 

plaats: Van der Valk in Vianen 

 

Aanwezige bestuursleden: 

D. Duffels (voorzitter), VBI Verkoopmij. Nederland b.v. 

R. Sleutjes (lid), Wedeflex b.v. 

H. van Geenen (lid), Saba Dinxperlo b.v. 

M. Vreeken (lid), VELUX Nederland b.v. 

H. den Hartog (penningmeester), Xella Nederland b.v.  

 

Aanwezige leden: 

M. van Voskuilen, BIM Media 

B. van Laar, St. STABU 

K. Alwicher, St. STABU 

H. Stadt, Kalzip b.v. 

J. Giltjes, Beton Industrie Arts b.v. 

P. van Dort, Rockfon b.v. 

A. Verhijde, Forbo Eurocol b.v. 

A.J. Beute, Omnicol Nederland b.v. 

B. van Grinsven, Saint Gobain Ecophon b.v. 

G. van Eijk, PPG Coatings Nl. b.v. 

T. Stam, Velopa b.v. 

T. Bongers, Wienerberger b.v. 

 

Gasten:  

H. Weldam, Deventer Profielen b.v. 
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1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering, heet eenieder welkom en stelt het bestuur voor. 

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag vorige vergadering 

Het verslag van de algemene ledenvergadering van 11 november 2015 wordt ongewijzigd vast-

gesteld. 

 

4. Mededelingen  

Vanuit de ledenvergadering zijn er geen mededelingen. De bestuurlijke mededelingen worden 

later in de vergadering behandeld. 

  

5. Jaarverslag 

In 2015 is het ledenaantal met 2 afgenomen. Daarnaast zijn twee leden gefuseerd, wat het le-

denaantal per januari 2016 brengt op 38 leden en 6 bijzondere leden. 

Daarnaast is een lijst met potentiële leden, waarmee regelmatig contact plaatsvindt, voorhan-

den. 

Het bestuur heeft namens FBS zitting in diverse platforms en onderhoudt meerdere samenwer-

kingsverbanden. 

De werkgroep BIM en E-business van de NVTB is daar een voorbeeld van. Tanja Bongers heeft 

namens FBS zitting in deze werkgroep. 

De stuurgroep BAB staat momenteel stil. Uneto/VNI en HIBIN zetten het overleg voort, echter 

zijn de fabrikanten niet vertegenwoordigd, behalve enkelen via HIBIN. Dennis Duffels onder-

houdt het bilaterale contact met HIBIN. 

Het communicatieforum CE-Markering is oorspronkelijk opgezet als communicatiegremium 

rondom CE en CPR richting de markt. In de laatstgehouden vergadering is besloten dat de indi-

viduele betrokkenen een moment van bezinning inlassen. Vraag is nu wat overblijft en heeft dit 

voldoende inhoud wanneer CE en KOMO los van het forum komen te staan. 

Het Bouwkennis Totaalabonnement is in de vorige vergadering ook aan de orde geweest. De 

meeste FBS leden hebben een eigen account, wat maakt, dat er onvoldoende gebruik van wordt 

gemaakt. In de vergadering wordt, met goedkeuring van de aanwezige leden, dat het abonne-

ment wordt opgezegd. Het uit te sparen abonnementsgeld wordt aangewend voor andere le-

denvoordelen. 

Han den Hartog onderhoudt vanuit het platform fabrikanten regelmatig contact met Jacqueline 

Meerkerk van het BIM Loket. Het BIM Loket is opgezet om meer transparantie rondom BIM te 

verwezenlijken.  

 

6. Update vanuit de werkvelden 

De werkgroepen BIM en Artikeldata en E-business zijn nauw met elkaar verbonden. De werk-

groepen hebben raakvlakken wat zou betekenen, dat doorgaan als separate werkgroepen er 

dubbel werk wordt verricht. Bundeling vergroot niet alleen de daadkracht, maar ook de verte-

genwoordiging fabrikanten versus bijzondere leden is in verhouding. De aanwezige leden gaan 
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akkoord met samenvoeging van de werkgroepen. Wie de initiatiefnemer van de samengestelde 

werkgroep wordt, zal op bestuurlijk niveau belegd worden. 

De doelstellingen van de drie werkgroepen worden uiteengezet. Er zijn voldoende financiële 

middelen aanwezig voor een nuttige aanwending op werkgroep-niveau. De werkgroepen wordt 

budget toegezegd om ambities te kunnen realiseren. Het verzoek van de voorzitter aan de 

aanwezigen is aan te geven, wanneer zij interesse hebben in participatie in de werkgroepen. 

Ook behoort afvaardiging door een collega, die wegens zijn/haar functie een meer relevante 

binding met één van de werkgroepen, tot de mogelijkheden.  

Pascal van Dort biedt aan een collega bij Rockfon te vragen voor de werkgroep BIM. 

 

Tanja Bongers praat de vergadering bij over het FME-congres van 9 mei jl. en vertelt over de 

ontwikkeling ETIM RT (rekenen/tekenen). Gezamenlijkheid door kennisbundeling en elkaar ver-

rijken is een primaire behoefte.  

De ervaring is, nu bij Xella Nederland ca. 4 jaar actief wordt gewerkt met BIM, dat er aan BIM 

wordt gedacht als tool, terwijl er meer gekeken moet worden naar de prestaties van een pro-

duct.  

André Verhijde ervaart BIM tot nu toe als vaag. Waar zit de concretie? De grootste uitdaging zit 

hem in de samenwerkingsvorm. Het verzoek is om een presentatie omtrent BIM in ‘Jip en Jan-

neke- taal’. Grote fabrikanten gaan vaak wel mee, echter voor kleinere fabrikanten blijft BIM 

een uitdaging. Uiteindelijk is er minder interesse in de technische kant als voor de gevolgen voor 

het verdienmodel van de organisatie. Hier ligt een rol voor FBS en een uitdaging voor de werk-

groep: benoemen van de concrete betekenis voor de fabrikant.  

 

De werkgroep Milieudata en –labels heeft tot dusver minder aandacht gekregen. Initiatiefnemer 

Marcel Vreeken heeft samen met de werkgroepleden André Verhijde (Forbo Eurocol)en Michel 

Smit (Meuwissen) sinds de ALV van november jl. achter de schermen een inhaalslag gemaakt. 

Een presentatie ondersteunt de ideeën van de werkgroep. 

FBS heeft het bureau Bouwvisie Advies uit Ulft in de arm genomen om onderzoek te doen naar 

het landschap op het gebied van milieulabels – wat is de positie van de overheid – hoe gaan 

gebruikers met de materie om – welke aanbieders zijn er en wat zijn de verwachtingen voor de 

toekomst? Over het algemeen een stip op de horizon naar 2020. Aan de hand van enkele slides 

wordt het bereik en de gewenste opbrengst getoond.  

Het doel is de rapportage in de algemene ledenvergadering van 16 november 2016 aan de leden 

te presenteren.  

De presentatie wordt aan de deelnemers en overige leden rondgestuurd met het verzoek, op-, 

aanmerkingen en/of aanvullingen te geven. 

Vraag uit de vergadering is, of er in het onderzoek ook plaats is voor Cradle2cradle. 

 

Bestekdata 

Vanuit deze werkgroep zijn er momenteel geen noemenswaardige updates.  

 

7. ‘Hoe kan ik beginnen’- presentatie door Martin Kreijenbroek van 2BA.  

Presentatie omtrent digitalisering in de bouw en kijken bij de buren. De bouwsector loopt circa 

10 jaar achter op de installatiesector.  
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Het belang van de fabrikanten is in de laatste jaren sterk veranderd. Een grotere invloed van 

deze groep is meer en meer van belang. Een compleet databestand is onvindbaar en er zal dus 

een gezamenlijke datapool ontwikkeld moeten worden, echter uit welke hoek komt het initia-

tief? 

Vragen aan de heer Kreijenbroek, algemeen of over de presentatie, kunnen via het bestuur van 

FBS gesteld worden.  

 

8. Financiën  

Als onderliggende stukken zijn de balans en resultatenrekening met toelichting over het jaar 

2015 ingediend. 

De kascommissie heeft de financiële stukken beoordeeld en decharge verleend aan het bestuur. 

Verzoek aan de aanwezige leden, het bestuur decharge te verlenen wordt positief beantwoord. 

De balans en resultatenrekening worden zonder vragen vastgesteld door de vergadering. 

 

9. Verkiezing bestuursfuncties en kascommissie 

Ondanks dat de statuten van de vereniging niet zijn voorzien, is het verzoek, de kascommissie, 

bestaande uit twee leden, te laten rouleren in een systeem, waarbij ieder jaar wordt gewisseld, 

zodat één lid met één jaar ervaring zitting heeft in deze commissie. 

Martin van den Bersselaar van Wédéflex, met ervaring in de kascommissie, zal aankomende 

controle uitvoeren, zodat er voor dit jaar één deelnemer uit de ledenvergadering gezocht wordt 

zitting te nemen. Albert Jan Beute van Omnicol Nederland b.v. meldt zich aan. 

 

Volgens rooster zouden Han den Hartog en Marcel Vreeken in 2014 reeds aftreden, echter heb-

ben zij zich beiden herkiesbaar gesteld en zullen aanblijven. 

Henri van Geenen heeft te kennen gegeven, om zakelijke redenen afscheid te willen nemen van 

het bestuur. Vanzelfsprekend respecteert het overige bestuur zijn besluit. In de ledenvergade-

ring van 23 november as. wordt stilgestaan bij zijn afscheid. 

Dit maakt, dat er één vacature ontstaat. Inmiddels heeft een reeds benaderd lid een bestuurs-

functie in overweging. Ook de aanwezige leden worden van harte uitgenodigd toe te treden tot 

het bestuur of één van de werkgroepen. 

 

10 Rondvraag en afsluiting 

Er zijn geen verdere vragen. De voorzitter dankt eenieder voor zijn/haar komst en nodigt uit 

gebruik te maken van de gezamenlijke lunch. 


